
VERSLAG  BESTUURSVERGADERING Wederzijds d.d. 10-08-2021 

Bij de vergadering aanwezig: Wil van Dijk en Sturla Spans (notulist), Mieke Hinfelaar, Riet van Mourik en 

Wout Zinkstok zijn verhinderd. 

 

1. De agenda wordt nader vastgesteld  

 

2. Verslag van 22-06-2021 wordt met een kleine verbetering goedgekeurd door de aanwezige 

bestuursleden en naar de afwezige bestuursleden worden gezonden met het verzoek binnen 

één week te reageren en indien er verder geen opmerkingen zijn zal dit verslag op de website 

worden geplaatst. 

3.   Mededelingen en ingekomen stukken: 

Wil geeftaan dat het ledental van Wederzijds alsmaar blijft groeien. 

4. Het concept verslag ALV 2019, het jaarverslag 2020 en het beleidsplan voor de ANBI-status 

worden op de volgende bestuursvergadering besproken. 

Vanwege het geruime tijdsverloop kunnen de verslagen waarschijnlijk voor kennisgeving op de 

A.L.V. worden goedgekeurd. 

5.    Op 12 juli 2021 heeft het buurtcontactpersonenoverleg plaatsgevonden. Een verslag van                    

hiervan komt nog. Er heeft een rondje ‘buurten’ plaatsgevonden. Het blijkt dat de ‘koffie-uurtjes’ 

een blijvend fenomeen blijven, ook na corona.  

Er is gepraat over een rolverdeling waarbij is afgesproken dat Yvonne zal optreden als voorzitter en 

Regina Visser als notulist. Hanneke Lommen is bedankt voor al haar werk de afgelopen tijd. Er is ook 

gesproken over een maximale zittingsduur van functionarissen.  

Bij het overleg zal altijd een bestuurslid aanwezig zijn.  

Elga heeft nog de vraag opgeworpen van het ‘buurtoverschrijdend’ deelnemen aan koffie-uurtjes. 

Hanneke Lommen gaat een en ander nader coördineren. 

6.    Voor wat betreft de algemene leden vergadering zal zo spoedig mogelijk bij buurthuis de Leeuw 

worden geïnformeerd. De voorkeur gaat uit voor 21 oktober aanstaande. De stukken voor de ALV 

moeten uiterlijk 1 oktober gereed zijn en naar de leden worden gezonden. 

7.    In klein verband worden weer activiteiten opgepakt door leden en groepen. In kleine groepjes 

gaat men weer musea bezoeken. Zie hiervoor de maandagenda. 

8.   Riet en Elga zijn doende een gezamenlijke groepsactiviteit voor te bereiden. Dit zal zo goedkoop 

mogelijk gehouden worden, namelijk ongeveer 35 €. Er zal worden gekeken of financiële 

tegemoetkoming nodig dan wel wenselijk is.  

9. De tweewekelijkse borrels en buffetten blijken een groot succes te zijn.  

De eerstvolgende bestuursvergadering zal plaatsvinden op dinsdagmiddag om 15.00 uur. Een dag 

voor het geplande ‘bestuurs-etentje’. 

Actiepunten:  

1. ANBI-status (WZ) 

2. Boot ‘De Blauwe Bever’ 


